

中国地质 (双月刊)

(ZHONGGUO DIZHI)

2018年09月第45卷增刊 (1)

地质科学数据专辑 (2)

目 次

| | |
|------------------------------------------------|--------------------|
| 中国陆域1 : 25万分幅建造构造图空间数据库 | 左群超 叶天竺 冯艳芳 等 (1) |
| 鄂尔多斯盆地地下水无机指标数据集 (2014—2015年度) | 马洪云 李成柱 张俊 (27) |
| 全国区域化探数据库..... | 向运川 牟绪赞 任天祥 等 (32) |
| 2012—2014年老矿山深部和外围找矿成果数据集..... | 吕志成 庞振山 薛建玲 等 (45) |
| 中国南部及邻区能源资源成矿区带数据集..... | 游国庆 易荣龙 耿树方 等 (66) |
| 东北亚南部地区成矿区带数据集..... | 朱群 柴璐 刘斌 (76) |
| 中南半岛和西太平洋巨型成矿带Cu、Au矿化构造环境与成矿规律对比研究数据集 | 王功文 陈永清 黄静宁 等 (85) |
| 辽北清原杂岩锆石年代学与地球化学测试数据集..... | 李崇 任留东 (99) |
| 全国地质资料馆数字地质资料馆主站日志数据集..... | 高学正 李晨阳 吴轩 等 (107) |
| 1 : 50 000重庆市奉节县幅灾害地质图数据集..... | 李刚 杨秀元 李浩 等 (115) |

本期总编: 王学明 本期副总编: 李晨阳 吴 轩

本期责任编辑: 王学明 李亚萍 杨 艳 贾丽琼 郭 慧 技术编辑: 黄彩霞

GEOLOGY IN CHINA

(Bimonthly)

Sep.2018 Vol.45 Supp.(1)

Geoscientific Data & Discovery(2)

Contents

- Spatial Database of Serial Suite-Tectonic Map-sheets of Mainland China (1:250, 000)
..... *ZUO Qunchao, YE Tianzhu, FENG Yanfang, et al.* (1)
- Inorganic Indicator Dataset for Groundwater in Ordos Basin (2014—2015)
..... *MA Hongyun, LI Chengzhu, ZHANG Jun* (35)
- China Regional Geochemical Exploration Database
..... *XIANG Yunchuan, MOU Xuzan, REN Tianxiang, et al.* (41)
- Dataset of Ore-Prospecting Results Surrounding and Beneath the Old Mines from 2012 to 2014
..... *LYU Zhicheng, PANG Zhenshan, XUE Jianling, et al.* (58)
- Dataset of Metallogenic Provinces and Belts of Energy Resources in Southern China and
Adjacent Areas
..... *YOU Guoqing, YI Ronglong, GENG Shufang, et al.* (98)
- The Dataset of Metallogenic Provinces (Belts) in Southern Northeast Asia
..... *ZHU Qun, CHAI Lu, LIU Bin* (111)
- Dataset of the Comparative Study of Tectonic Environment and Metallogenic Laws of
Cu - Au Mineralization in Indo-China Peninsula and Western Pacific Giant Metallogenic Belt
..... *WANG Gongwen, CHEN Yongqing, HUANG Jingning, et al.* (123)
- The Dataset of Zircon Geochronological & Geochemical Testing of Qingyuan Complex in
Northern Liaoning Province
..... *LI Chong, REN Liudong* (140)

The Dataset of User's Accessing Log to Digital Geological Library of
National Geological Archives of China

..... *GAO Xuezheng, LI Chenyang, WU Xuan, et al.* (151)

Dataset of Geo-Hazards in Fengjie Mapsheet (1:50, 000), Chongqing

..... *LI Gang, YANG Xiuyuan, LI Hao, et al.* (160)

Chief editor of this issue: WANG Xueming

Deputy editor of this issue: LI Chenyang, WU Xuan

Executive editors of this issue: WANG Xueming, LI Yaping, YANG Yan, JIA Liqiong, GUO Hui

Technical Editor: HUANG Caixia
